



CoinShares

Rapport Article 29 Loi Énergie et Climat Année 2024

Introduction

In accordance with Article 29 of the Energy-Climate Law of 8 November 2019 and its implementing decree No. 2021-663 of 21 May 2021, CoinShares Asset Management (hereinafter referred to as "CSAM" or the "Company" or the "Entity") presents this report outlining its approach to responsible investment. CSAM is 100% owned by CoinShares International Limited (hereinafter "CSIL") through CoinShares France (hereinafter "CSFR"). CSIL is publicly listed on the Nasdaq Stockholm (CS.ST - JE00BLD8Y945).

The CoinShares Group (hereinafter the "CoinShares Group" or the "Group") comprised, as of 31/12/2024, two asset management companies: CoinShares Jersey Limited (Jersey), CoinShares Valkyrie LLC (USA) and CoinShares Asset Management (France). Each entity is regulated by the competent authority of its jurisdiction.

The governance of the Group relies on an Executive Committee as well as various other committees, such as the Risk and Compliance Committee.

Each asset management company within the CoinShares Group ensures that the Group's strategies for responsible investment are aligned with its needs and objectives, and ensures their adherence in the implementation of its activity programme.

ESG General Approach

Summary

- Extra-financial criteria: CSAM does not incorporate Environmental, Social, and Governance (ESG) criteria into its investment policy.
- SFDR Compliance: CSAM does not promote ESG criteria under the Sustainable Finance Disclosure Regulation (SFDR). The primary objective of the fund is not sustainable investing, but to replicate the price of Bitcoin through indirect exposure via Bitcoin Futures or Bitcoin ETNs.
- Taxonomy Regulation: CSAM does not promote environmental or social characteristics as defined by the EU Taxonomy Regulation.

Content, Frequency, and Means of Communication

The ESG approach adopted by CSAM is documented in the Fund Prospectus and the Annual Report. Additionally, CSAM addresses specific inquiries from investors regarding ESG criteria on a case-by-case basis.

Adherence to Charters, Codes, Initiatives, or Labels

CSAM does not subscribe to any charters, codes, initiatives, or labels related to environmental, social, and governance criteria.

Product List & Classification

As of 31/12/2024, CSAM does not manage any assets classified under Articles 8 or 9 of the SFDR regulation.

Consequently, 0% of the total assets under management (AuM) are classified under these articles.

- Product Name: Napoleon Bitcoin Fund
- AuM: €1,061,415
- SFDR Category: Article 6
- Percentage of AuM: 100%
- Principal Adverse Impacts (PAIs): No

Introduction

Conformément à l'article 29 de la Loi Énergie-Climat du 8 novembre 2019 et à son décret d'application n° 2021-663 du 21 mai 2021, CoinShares Asset Management (ci-après dénommée "CSAM" ou la "Société" ou l'"Entité") présente ce rapport exposant son approche de l'investissement responsable.

CSAM est détenue à 100% par CoinShares International Limited (ci-après "CSIL") via CoinShares France (ci-après "CSFR"). CSIL est cotée en bourse sur le Nasdaq Stockholm (CS.ST - JE00BLD8Y945).

Le Groupe CoinShares (ci-après le "Groupe CoinShares" ou le "Groupe") comprenait, au 31/12/2024, trois sociétés de gestion d'actifs : CoinShares Jersey Limited (Jersey), CoinShares Valkyrie LLC (USA) et CoinShares Asset Management (France). Chaque entité est régulée par l'autorité compétente de sa juridiction. La gouvernance du Groupe repose sur un Comité Exécutif ainsi que sur divers autres comités, tels que le Comité des Risques et de la Conformité.

Chaque société de gestion d'actifs au sein du Groupe CoinShares veille à ce que les stratégies du Groupe en matière d'investissement responsable soient alignées avec ses besoins et objectifs, et assure leur respect dans la mise en œuvre de son programme d'activités.

Approche Générale ESG

Résumé

- Critères extra-financiers : CSAM n'intègre pas les critères Environnementaux, Sociaux et de Gouvernance (ESG) dans sa politique d'investissement.
- Conformité SFDR : CSAM ne promeut pas les critères ESG dans le cadre du Règlement sur la publication d'informations en matière de durabilité dans le secteur des services financiers (SFDR). L'objectif principal du fonds n'est pas l'investissement durable, mais de répliquer le prix du bitcoin via une exposition indirecte via des Bitcoin Futures ou ETNs Bitcoin.
- Réglementation Taxonomie : CSAM ne promeut pas les caractéristiques environnementales ou sociales telles que définies par la Réglementation Taxonomie de l'UE.

Contenu, Fréquence et Moyens de Communication

L'approche ESG adoptée par CSAM est documentée dans le Prospectus du Fonds et le Rapport Annuel. De plus, CSAM répond aux demandes spécifiques des investisseurs concernant les critères ESG au cas par cas.

Adhésion aux Chartes, Codes, Initiatives ou Labels

CSAM n'adhère à aucune charte, code, initiative ou label relatifs aux critères environnementaux, sociaux et de gouvernance.

Liste des Produits et Classification

Au 31/12/2024, CSAM ne gère aucun actif classé sous les articles 8 ou 9 du règlement SFDR.

Par conséquent, 0 % du total des actifs sous gestion (AuM) sont classés sous ces articles.

- Nom du Produit : Napoleon Bitcoin Fund
- AuM : 1 061 415 €
- Catégorie SFDR : Article 6
- Pourcentage d'AuM : 100 %
- Impacts Négatifs Principaux (PAIs) : Non



CoinShares

CoinShares Asset Management SASU
17 rue de la Banque
75002 Paris
coinshares.com